
De N-VA is al jarenlang de grootste politieke partij 
in Kontich-Waarloos. Met de N-VA-jongeren willen 
we ons inzetten om mee het verschil te maken in de 
toekomst.

Nog altijd wordt er te weinig naar jongeren geluisterd. 
Vaak hebben we nochtans originele ideeën of innova-
tieve oplossingen voor alledaagse problemen. Daarom 
willen wij de Kontichse jongeren een stem geven in de 
lokale politiek.

Daarbij moeten wij absoluut ingaan tegen het idee 
dat politiek saai is. Bij N-VA Kontich-Waarloos 
kan politiek zeker ook plezant zijn. Samen naar de 
braderij, een praatje slaan op de jaarlijkse kerstdrink, 
een pintje gaan drinken met het bestuur: dat hoort 
uiteraard ook bij het ‘politiek actief zijn’.

N-VA Kontich-Waarloos zoekt …
Ben je tussen 16 en 30 jaar oud? Ben je geïnteresseerd in politiek? 
Discussieer je hierover met vrienden? Hecht je belang aan een warme 
en veilige gemeente waar het goed en aangenaam leven is? Werk en 
vergader je graag met anderen? Dan ben je voor ons de geknipte persoon!

Door jouw engagement kunnen onze jongeren hun stempel drukken op 
het beleid van Kontich-Waarloos. Jouw mening en inzichten zijn daarom 
van cruciaal belang voor ons.

Je staat ook rechtstreeks in contact met onze burgemeester, schepenen en 
raadsleden, die je met raad en daad bijstaan. Jongeren zijn de toekomst 
van onze partij!

  Interesse? Stuur dan zeker een mailtje naar Frederik 
(frederik.vanbeylen@n-va.be) of Lennert (lennert.wauben@n-va.be).

Senioren worden gehoord in Kontich-Waarloos (p. 2) Gemeente maakt uitbreiding horecaterrassen mogelijk (p. 3)

N-VA-jongeren Kontich-Waarloos in de kijker

 Gemeenteraadslid Marion De Bock en schepen van Dierenwelzijn 
Marleen Van den Eynde geven het goede voorbeeld. 

Woef! Niks vergeten?
Hondenpoep op onze pleinen en straten of aan onze voordeur: het blijft een van de 
meest ergerlijke vormen van overlast. Daarom slaan we de handen in elkaar met 
Hove, Edegem, Lint en Aartselaar en lanceren we de bewustmakingscampagne 
‘Woef! Niks vergeten?’.
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In Kontich-Waarloos worden senioren gehoord
Met 27 procent van de totale Kontichse bevolking vormen de senioren een belangrijke groep van onze burgers. “Het is dan ook 
logisch dat ze inbreng hebben in het gemeentelijk beleid”, aldus Peter Goossens, ondervoorzitter van N-VA Kontich-Waarloos en 
seniorenconsulent. 

Tijdens de vorige bestuursperiode orga-
niseerde het gemeentebestuur in samen-
werking met de seniorenadviesraad een 
ouderenbehoefteonderzoek. Het huidige 
bestuur gebruikte de resultaten van 
die bevraging voor de opmaak van het 
seniorenbeleidsplan. “Senioren zijn hier 
rechtstreeks aan het woord”, vertelt Peter. 
“Het plan maakt deel uit van het gemeen-
telijk meerjarenplan en omvat alle beleids-
domeinen. Denk maar aan vrije tijd, zorg 
en gezondheid, wonen en omgeving, en 
mobiliteit.”

Actieve senioren
“Een seniorenbeleid uitwerken is een 
moeilijke opdracht”, weten ook gemeente- 

raadsleden Yvonne De 
Ridder en Mia Wauters. 
“Senior zijn is niet voor 
iedereen hetzelfde. Veel 
senioren zijn nog steeds zeer 
actief, niet alleen binnen de 
familiekring, maar tevens 
als vrijwilliger binnen onze 
gemeente. Een belangrijk 
onderdeel van het beleid is 
dan ook om de structuur en 
de mogelijkheden daarvoor 
te creëren.”

“Ook binnen onze N-VA- 
fractie en het N-VA-bestuur kunnen we 
rekenen op verschillende gemotiveerde en 

betrokken senioren”, besluiten Yvonne, 
Mia en Peter.

Extra aandacht voor welbevinden  
bij jongeren
Het is geen geheim dat 
alle coronamaatrege-
len een sterke impact 
hebben op de vrijheid 
bij jongeren. Een half 
jaar geleden ontstond 
daarom het idee om een 
actieve werkgroep op 
te richten rond mentaal 
welbevinden bij jon-
geren. Daarin zetelen 
enerzijds de schepenen 
van Jeugd en Welzijn en 
anderzijds een aantal 
deskundigen die in aanraking komen met de problematiek (uit de  
domeinen vrije tijd, zorg en gezondheid, sociale dienst, onderwijs).

Gevoelsplekken en jongerenpraatpunt
Eind 2020 voerde de werkgroep al een eerste reeks acties uit. “We  
creëerden gevoelsplekken voor jongeren, maakten een promofilmpje 
voor jongerenpraatpunt What’s Up! en spraken de jongeren aan via 
sociale media en affiches in de secundaire scholen”, zegt schepen van 
Jeugd Willem Wevers. 

Bestaande initiatieven versterken
“In juni willen we graag inschrijven op de projectoproep van de 
Vlaamse Regering over de impact van corona op het mentale welzijn”, 
gaat schepen van Welzijn Cindy Vanbaeden verder. “We doen in  
Kontich-Waarloos al heel wat rond deze problematiek. We willen  
vooral de bestaande initiatieven versterken en meer in de kijker zetten.”

Historisch gebouw De Ploeg 
wordt niet afgebroken:
“We willen dit stuk erfgoed 
weer laten heropleven”
Het gemeentebestuur wil De Ploeg herbestemmen 
en renoveren. “De erfgoedwaarde van dit gebouw 
staat buiten kijf. De ploeg is een van de oudste 
gebouwen uit ons dorp en heeft altijd een belang-
rijke rol gespeeld in het maatschappelijk leven. We 
willen het gebouw nu oordeelkundig herstellen. In 
een eerste stap wordt de stabiliteit onderzocht en 
daarna, als het gebouw voldoende stabiel gemaakt 
kan worden, vernieuwen we het volledige dak. Ver-
volgens herbestemmen we het gebouw en kunnen 
we het helemaal renoveren”, aldus uw burgemeester 
Bart Seldeslachts.

 Gemeenteraadsleden Yvonne De Ridder en Mia Wauters en 
ondervoorzitter Peter Goossens.

 “De bedoeling is dat De Ploeg een blikvanger wordt 
op een volledig nieuw, groen Sint-Jansplein”, vertelt 
burgemeester Bart Seldeslachts.

 Schepen van Jeugd Willem Wevers en schepen 
van Welzijn Cindy Vanbaeden. 

kontich@n-va.be

2 NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE



Gemeente stelt openbare ruimte 
ter beschikking voor uitbreiding 
horecaterrassen
Dat de coronacrisis veel mensen en ondernemingen 
getroffen heeft, hoeven we niet te vertellen. En zeggen dat 
de horecazaken het zwaar te verduren kregen, is een open 
deur intrappen. Schepen van Lokale Economie Marleen 
Van den Eynde zorgde er daarom voor dat alle cafés en 
restaurants hun terras kunnen uitbreiden. Is dat niet mogelijk 
aan de eigen zaak, dan kunnen ze een plaats krijgen op het 
Sint-Martinusplein.

Nieuwe fietsenstalling naast 
gemeentehuis
Voortaan kunt u uw fi ets veilig achterlaten in een nieuwe 
fi etsenstalling naast het gemeentehuis. De stalling is 
opgebouwd in twee lagen en biedt plaats aan 108 fi etsen. 

“Met deze 108 extra overdekte plaatsen willen we het 
aantrekkelijker maken om met de fiets naar ons centrum te 
komen”, zegt schepen van Mobiliteit Willem Wevers. “De 
fiets kan vastgemaakt worden aan het fietsenrek zelf, wat 
de kans op diefstal aanzienlijk vermindert.”

Meer plaats voor fietsers in 
heraangelegde Molenstraat 
De bekende kasseien in de Molenstraat werden vervangen 
door een betonnen wegdek. “In het midden van de straat is 
er een strook die wat ruwer is dan de rest van het wegdek”, 
schetst schepen van Mobiliteit Willem Wevers. “We hopen dat 
auto’s daardoor vaker in het midden van de straat gaan rijden, 
waardoor er meer plaats vrijkomt voor de fietsers. Indien zou 
blijken dat fietsers nog steeds problemen kennen, kunnen we 
nog wel fietssymbolen aanbrengen in de straat.”

Altena-landhuis en Parklokaal 
heropenen de deuren
In de vorige bestuursperiode werd het Altena-landhuis 
gerenoveerd. Helaas liet de invulling van een nieuwe bistro op 
zich wachten. “Een groot gemis bij veel Kontichnaren”, weet 
schepen van Patrimonium Cindy Vanbaeden. “Ik vond het dan 
ook zeer belangrijk om een doordachte concessieoproep te lance-
ren, met een duurzame invulling. En met succes. Momenteel zijn 
we gestart met een nieuwe concessiehouder. We hopen de bistro 
in het najaar officieel te mogen openen.”

Culinaire evenementen
Ook in het gemeentepark zal Kontich opnieuw leven. De locatie 
zal gebruikt worden om alle mogelijke events te organiseren die 
met eten en drinken te maken hebben. Iedereen, elke vereniging 
die een leuk culinair idee heeft, is welkom. Denk maar aan een 
wijn- of bierproeverij, kookdemo’s en -lessen of kinderkookkampen. 
Het allerbelangrijkste is dat verschillende doelgroepmedewerkers 
via Pegode nog steeds mee ingezet kunnen worden.

 Schepen van Patrimonium Cindy Vanbaeden is tevreden met de 
nieuwe invulling voor het Parklokaal. 

 Fractievoorzitter en handelaar Guido 
Daelemans in de vernieuwde Molenstraat.

 Onze fi etsende schepen van Mobiliteit Willem Wevers 
is alvast tevreden met de nieuwe fi etsenstalling.

 Schepen van Lokale Economie Marleen Van den Eynde steunde 
onze horeca-uitbaters bij de heropening van de terrassen. 

www.n-va.be/kontich
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 
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Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfi jn
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Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Bart Seldeslachts, burgemeester


